
 

Αθήνα, 24.02.2025 
 

Ερώτηση 
 

Προς τον Υπουργό Υγείας 
 
Θέμα: «Τριτοκοσμικές οι εικόνες ασθενείς να μεταφέρονται στον νομό Ξάνθης με 

αυτοσχέδια φορεία & καρέκλες, λόγω έλλειψης ασθενοφόρου – Απαιτείται 
άμεση ενίσχυση του ΕΣΥ» 

 
Αίσθηση σε όλη την τοπική κοινωνία της Ξάνθης, έχουν προκαλέσει οι εικόνες που 
είδαν το φως της δημοσιότητας, με ηλικιωμένη ασθενή από την περιοχή, να 
μεταφέρεται σε…καρέκλα, πάνω σε φορτηγάκι, μετά τη νοσηλεία της, λόγω έλλειψης 
ασθενοφόρου. 
 
Πιο συγκεκριμένα η ηλικιωμένη γυναίκα, με προϋπάρχον ιστορικό εγκεφαλικού 
επεισοδίου, χρειάστηκε να νοσηλευτεί εκ νέου στο Κέντρο Υγείας Αβδήρων, και αφού 
αυτό συνέβη, γύρισε τελικά σπίτι της πάνω σε πλαστική καρέκλα σε…φορτηγάκι, 
καθότι δεν υπήρχε διαθέσιμο ασθενοφόρο. 
 
Η παραπάνω εικόνα ήρθε, δυστυχώς, να επιβεβαιώσει, για μία ακόμη φορά, τις 
τραγικές ελλείψεις (υποστελέχωση, υποχρηματοδότηση, έλλειψη βασικών 
υποδομών κλπ) με τις οποίες η κυβέρνηση της ΝΔ έχει εγκαταλείψει το Εθνικό 
Σύστημα Υγείας σε όλη την επικράτεια. Με τις συνέπειες, πρώτα και κύρια για τους 
ασθενείς, αλλά και τους γιατρούς και τους νοσηλευτές, οι οποίοι υπερβάλλουν 
κυριολεκτικά εαυτόν για να κρατήσουν όρθιο το ΕΣΥ, να είναι δραματικές. 
 
Ειδικά σε ότι αφορά τον νομό Ξάνθης, και παρά τις συνεχείς οχλήσεις και 
παρεμβάσεις μας στη Βουλή, με την κατάθεση ερωτήσεων τόσο για το Νοσοκομείο 
της Ξάνθης όσο και τα Κέντρα Υγείας στον νομό, η κυβέρνηση φαίνεται ότι έχει 
εγκαταλείψει το ΕΣΥ κυριολεκτικά στην τύχη του, για την εξυπηρέτηση 
συγκεκριμένων συμφερόντων. 
 
Με βάση τα παραπάνω, ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  
 
Ποια μέτρα θα λάβει για την ενίσχυση του «στόλου» των ασθενοφόρων στον νομό 
Ξάνθης – αλλά και στην ευρύτερη περιοχή της Περιφέρειας ΑΜ-Θ - ώστε να μην 
ξαναζήσουμε στην Ξάνθη, εικόνες ντροπής, όπως η πρόσφατη, με ηλικιωμένη 
ασθενή να επιστρέφει σπίτι της με πλαστική καρέκλα, πάνω σε φορτηγάκι, επειδή 
εκείνη την ώρα δεν υπήρχε διαθέσιμο ασθενοφόρο; 
 
Σε ποια συγκεκριμένα μέτρα θα προχωρήσει η κυβέρνηση για την ενίσχυση και 
αναβάθμιση τόσο του Νοσοκομείου Ξάνθης όσο και των Κέντρων Υγείας στον νομό, 
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που σήμερα, με ευθύνη της κυβέρνησης, υπολειτουργούν, λόγω ελλείψεων, 
υποστελέχωσης, υποχρηματοδότησης κλπ;   
 

 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 
Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 
Τζούφη Μερόπη 




